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Datum: woensdag 12 april 2023 om 20:00 uur 

 

Locatie: Kulturhus ‘t Kruispunt 

 

Aanwezig:  Bestuur Wakker Laorne: Richard Buitink (voorzitter), Eva Schoneveld (penningmeester), 

Joyce Dekker (secretariaat), Jolien Braakman, Herman Haijtink, Hendri Eggink en André 

Lobbert 

 Gemeente Lochem: Marja Eggink, (kern-)wethouder 

 Totaal aanwezig: 46 personen (zie presentielijsten) 

 

Opening 

Voorzitter Richard Buitink opent de vergadering om 20.00 uur en heet iedereen hartelijk welkom. Hij 

heet Marja Eggink, wethouder van Gemeente Lochem, speciaal welkom. Ook onze gastspreker Ronnie 

Degen, en een aantal van zijn familieleden, krijgen een extra welkom. 

 

Aan de hand van een PowerPointpresentatie worden alle items uit de agenda doorgenomen. We 

beginnen met onszelf als bestuur, zowel het dagelijks bestuur als de voorzitters van de werkgroepen, 

voor te stellen.   

 

Notulen 29e algemene ledenvergadering van 24 mei 2022 

Er zijn geen vragen of opmerkingen over de notulen, waarna de notulist wordt bedankt voor het 

opstellen. 

 

Jaarverslag 2022 

De voorzitter neemt een aantal thema’s van het afgelopen jaar door en geeft aan wat de huidige stand 

van zaken is: 

• Algemeen 

In 2021 is buslijn 56 opgeheven en in december 2022 is buslijn 57 gestart. Gesprekken over een 

verdere verbetering lopen, maar Wakker Laorne verwacht niet dat deze verbeteringen er gaan 

komen. 

• Verkeer 

Laren 30! is een belangrijk item voor deze werkgroep. Er zijn al diverse maatregelen genomen 

om de snelheid in de kern te verlagen. Ook liggen er nog plannen voor nieuwe maatregelen. 

• Recreatie en toerisme 

Het Klompenpad is in maart 2022 geopend en wordt goed bezocht. Wandelaars vinden dit een 

erg mooie route. 

In 2022 is begonnen met de aanleg van een mountainbikeroute. We hopen deze in 2023 te 

kunnen vaststellen en in 2024 in gebruik te nemen.  
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• Leefbaarheid 

De werkgroep heeft regelmatig contact met de wijkagent. Hierbij een oproep om verdachte 

situaties altijd te melden. 

De ontwikkelingen voor de nieuwbouw van de scholen gaan erg traag. De werkgroep volgt dit 

traject nauwlettend.  

• Wonen 

De werkgroep Wonen en Duurzaamheid is in 2022 opgesplitst in een werkgroep Wonen en een 

werkgroep Duurzaamheid.  

De werkgroep wonen kijkt kritisch mee met de bouwinitiatieven in het dorp, zoals Laren Zuid,  

Laren Noord en plan Stegeman. Bij Stegeman heeft dit ertoe geleid dat Larenaren bij de koop 

een voorrangspositie hebben. 

• Duurzaamheid 

In november 2022 was een eerste bewonersavond. Het is de bedoeling om hieraan in 2023 een 

vervolg te geven door het organiseren van energiebijeenkomsten. 

• Communicatie 

We delen zoveel mogelijk nieuws en informatie via onze website Larengelderland.nl. Input voor 

de nieuwssite is altijd welkom. 

 

Financieel verslag van 2022 en begroting 2023 

Penningmeester Eva geeft een korte toelichting op de financiële cijfers. Er wordt gevraagd waarvoor het 

bedrag van € 1.000 voor ‘Omgevingsvisie werkgroep/bijeenkomsten’ is opgenomen in de begroting. Eva 

geeft aan dat dit is bestemd voor het houden een voorlichtingsbijeenkomst over de invoering van de 

nieuwe omgevingswet op, naar verwachting, 1 januari 2024. 

 

Verslag van de kascommissie en benoeming nieuw lid 

De kascommissie heeft de jaarlijkse controle uitgevoerd en geeft aan dat de penningmeester op de 

juiste wijze de financiën heeft gedaan. Jan Imenkamp heeft 3 jaar de kascommissie gedaan en zal de 

kascommissie verlaten. Hij ontvangt een kleine attentie. Iwan Bos is bereid om zijn plek over te nemen. 

 

Bestuursverkiezing 2023 

Richard Buitink is herkiesbaar en wil dus nogmaals drie jaar doorgaan. Over drie jaar moet Richard 

stoppen en we zullen dus nu alvast gaan uitkijken naar een nieuwe voorzitter.   

 

Mutaties werkgroepleden 

In de PowerPointpresentatie staan de mutaties van de leden in de verschillende werkgroepen. Alle 

werkgroepleden die afscheid hebben genomen hebben een attentie ontvangen tijdens de verschillende 

overleggen.  

Bij de werkgroep Duurzaamheid zijn alle werkgroepleden nieuw omdat deze werkgroep het afgelopen 

jaar is opgericht (na splitsing van de werkgroep Wonen en Duurzaamheid).  
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Nieuwe werkgroepleden 

We zijn altijd op zoek naar nieuwe werkgroepleden. Deze ALV vragen we aandacht voor nieuwe leden 

voor de werkgroepen Verkeer, Wonen en Communicatie. Iemand die niet in de werkgroep 

Communicatie wil, maar het wel leuk vindt om leuke stukken te publiceren, is ook van harte welkom.   

 

Rondvraag 

Vraag: de Ooldselaan heeft nu een tijdelijke chicane. Blijft dit zo? 

Antwoord van Herman (voorzitter werkgroep Verkeer): er zijn verschillende mogelijkheden om het 

verkeer langzamer te laten rijden. Er is nu een proefopstelling gemaakt om te kijken of de chicane werkt.  

De eerste resultaten zijn niet positief. Het effect is tegenvallend, want er wordt niet minder hard over 

het plateau gereden. Ook is de werkgroep niet blij met de onvoldoende zichtbaarheid van de chicane. 

Eind april is er overleg met aanwonenden van de Ooldselaan.   

 

Aanvullend op deze vraag wordt er gesproken over het doorgaand verkeer, met name ook het 

sluipverkeer. Richard geeft aan dat er verschillende belangen in het dorp zijn en dat het verkeer door 

het dorp zowel voor- als nadelen heeft. 

 

Vraag: in het dorp is veel recreatie en er zijn diverse wandel- en fietsroutes, maar er is geen openbaar 

toilet. Kan deze er komen? 

Antwoord van Richard (voorzitter): er is in het dorp diverse horeca en zou het juist fijn zijn als mensen 

daar heen gaan. Ze kunnen dan ook gebruiken maken van het toilet. 

Antwoord van André (voorzitter werkgroep Recreatie en Toerisme): we kunnen ons niet voorstellen dat 

dit eenvoudig te regelen is. Het toilet moet dan schoon gehouden worden. Bij het opzetten van het 

Klompenpad is er rekening gehouden met een rustpunt halverwege de route. 

 

Presentatie Ronnie Degen 

Na het officiële deel was onze gastspreker Ronnie Degen aan het woord. Ronnie heeft verteld over zijn 

loopbaan, zijn bedrijf, het ondernemen en zijn plannen voor de toekomst. Voor Ronnie zelf, en ook voor 

de aanwezige familie, was dit een primeur want Ronnie spreekt wel vaker in het openbaar, maar niet 

over zichzelf. Alle aanwezigen hebben met veel interesse naar zijn verhaal geluisterd.  

 

 

 

 

 


